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2003:49 Interpellation av Anders Broberg (kd) om frågor 

med anledning av Stockholms stads program till 
stöd för näringslivets utveckling på 2000-talet 

 
 
Måndagen den 7 april behandlade kommunfullmäktige utlåtande 2003:24 
”Företagsplats Stockholm - uppföljning av Stockholms stads program till stöd 
för näringslivets utveckling på 2000-talet.”. 
 Jag ställde vid det tillfället tre frågor till föredragande borgarråd. 
Borgarrådet bad att vid ett senare tillfälle få återkomma med svar på frågorna. 
För att borgarrådet i lugn och ro ska kunna svara på frågorna ställer jag dem 
skriftligt i denna interpellation. 
 Bakgrunden var en diskussion om vilka faktorer som kan öka tillväxten, 
eller som borgarrådet sa i debatten att det gällde att: ”våga satsa sig ur denna 
lågkonjunktur”. 
 De frågor jag ställde i debatten och som jag önskar svar på är: 

1. Har det beslutats om något datum för att träffa bland annat 
finansborgarrådet, landshövdingen, polisstyrelsens ordförande och 
finanslandstingsrådet för att diskutera Stockholms specifika problem 
när det gäller Tetra, så kallad blåljusradio, som jag bett om i ett brev, 
och i sådana fall när? 

2. Är Du beredd att, likt den statliga satsningen på 24-
timmarsmyndigheten, sätta ett datum då stadens e-strategi ska vara 
genomförd? 

3. När fattas beslut om att bygga ut ”bredband” till allmännyttans 
fastigheter i staden, det som socialdemokraterna lovade i sitt 98:e 
vallöfte? 

 
Stockholm den 17 april 2003 
 

Anders Broberg 


